

# Shanghai University 2021

## The Online Chinese Language Bridge Program (CLBP)

### 2021 年上海大学在线汉语桥梁班项目

The online Chinese Language Bridge Program at Shanghai University is tailored for conditionally admitted students who are academically admissible but who did not achieve good HSK score or who could not attend the HSK test abroad because of the COVID-19. The online Chinese courses are available to prepare these students to meet the Chinese proficiency requirements for their degree program at Shanghai University. Upon completing all the courses students will receive a certificate of completion and be admitted directly to degree programs without the HSK Certificate.

上海大学在线汉语桥梁班是为申请上海大学国际学生学历项目并被有条件录取的学生量身定制的课程项目。申请者应满足除 HSK 水平之外的上海大学国际新生入学要求，仅因新冠疫情无法在国外参加 HSK 考试或未取得良好的 HSK 成绩。在线汉语桥梁班（下称 CLBP 项目）可帮助申请者在短时间内提高汉语水平，并达到上海大学国际学生学历项目的汉语水平标准。完成所有课程后，学生将获得结业证书，并可在没有 HSK 证书的情况下被上海大学国际学生学历项目录取。

#### Course Information 课程信息

##### Duration 上课时间:

March 2, 2021-July 4, 2021 (18 weeks, 20 class-hours per week)

2021 年 3 月 2 日至 2021 年 7 月 4 日，共 18 周，一周 20 小时。

##### Platforms and software 授课平台及软件

SHU International Education Cloud Platform, Wodong Cloud Platform, VooV Meeting--Tencent Video Conferencing, WeChat, etc.

上海大学汉语国际教育云平台、沃动云平台、腾讯会议、微信等

##### Course arrangement 课程安排

To meet the needs of students with different Chinese proficiency levels, the program offers courses of HSK Level 4, LEVEL 5 and Level 6. The course content closely integrates the REQUIREMENTS of the HSK test, focuses on listening, reading and writing.

为满足不同汉语水平申请者的需求，该课程分设 HSK 四级、五级、六级 3 个级别班级，课程内容围绕听力、阅读、书写三大板块进行教学。

##### Course evaluation 课程评估

1. classroom test 随堂测试
2. homework 作业
3. attendance rate 出勤率
4. Final exam 期末考试

## **Admission Requirements 入学要求**

Eligibility: The international Students who have got HSK 4 180 or above and are academically admitted by Shanghai University's degree program.

资格：取得 HSK 4 级 180 分或以上并被上海大学学历项目预录取的国际学生。

## **Deadline of Application 申请截止日期:**

2021 年 4 月 15 日 April 25th,2021

Note: During the application period, applicants can be enrolled and start the courses anytime. The replayed courses are available for late risers.

注意：在申请期间，申请人可以随时提交申请，被录取后进行插班上课。对于晚申请的学生我们提供之前的课程视频，学生可以自行补习。

## **Application Process 申请步骤**

Step1: Login <http://apply.shu.edu.cn>, Click "apply now"

Step2: Submit the application for degree program, and get the conditional pre-admission notice.

Step3: submit the application for CLBP Program in the application system, upload the conditional pre-admission notice.

Step4: Finish the online payment of application fee.

Step5: Wait for the admission result.

第一步：登录网站：<http://apply.shu.edu.cn>，点击“立即申请”

第二步：提交学历项目申请，并获得有条件的预录取通知书

第三步：在申请系统中提交“在线汉语桥梁班”项目的申请，并上传有条件的预录取通知书

第四步：在线缴纳申请费

第五步：等待录取结果

## **Fees 费用:**

Application Fee: 500 YUAN, non-refundable

Note: the application fee is only for CLBP. Applicants shall pay the degree program application fee separately.

Tuition: Free

报名费：500 元人民币（不予退还）

注意：该申请费仅适用于“在线汉语桥梁班”项目，申请者应另行支付学历项目申请费。

学费：免费

## **联系方式 Contacts**

上海大学国际教育学院 College of International Education, Shanghai University

国际学生招生办公室 Office of International Student Admissions

通讯地址 Add: 中国上海市宝山区上大路 99 号。Shangda Road No.99,Baoshan District, Shanghai,China.

邮政编码 Post code: 200444

电话 Tel: +86-21-66136615

传真 Fax: +86-21-56333187

电子邮件 Email: [apply6@oa.shu.edu.cn](mailto:apply6@oa.shu.edu.cn)

网址 Web: <http://apply.shu.edu.cn>